

## Bestyrelsesmøde den 7. maj 2013

Til stede: Morten Andersen, Christian Koefoed, Thomas Enni, Susanne Møller, Jens Harvest.

1. Referat godkendt.
2. Nyt fra distriktet.  
*Thomas deltog ikke i det seneste D6 møde. Thomas undres over, at det forestående military-stævne er blevet til et distriktsstævne. Thomas retter henvendelse vedr. dette for et svar.*
3. Økonomi.  
*Der er ved at være overblik over klubbens økonomi. Det forventes, at klubbens nye foreningsprogram, vil være klar til at udsende kontingentopkrævninger sidst i denne måned.*
4. Undervisning.  
*Det anføres på hjemmesiden, at Morten A. tilbyder undervisning, som eneundervisning mod egenbetaling om torsdagen kl. 17.30-20.30.  
Såfremt der opstår venteliste på tirsdagsholdet (gratis tilbud), vurderer underviseren, hvilke af de erfarne ryttere, der evt. skal vige pladsen.*
5. Nyt fra udvalgene.
6. Klubbens materiel.  
**Fyld på parkeringspladsen**  
**Springbomme skal males**  
**Kabler til lydanlæg**
7. Nyt fra medlemmerne til bestyrelsen.
8. Kommende arrangementer.  
*Fremtidige arbejdsdage indkaldes og planlægges af bestyrelsen. Christian & Thomas indkalder snarest. Punkter til næste arbejdsdag er:  
Fyld på parkeringspladsen  
Springbomme skal males  
Kabler til lydanlæg  
Ændring af låger til hal B*
9. Nyt fra bestyrelsen til medlemmerne.
10. Hjemmeside.
11. Næste møde.  
*Tirsdag den 18. juni kl. 19.00. Bestyrelsesmøderne vil herefter blive afholdt den første tirsdag i måneden kl. 19.00.*
12. Evt.  
*Idet der pt. er nogle løse ender bl.a. vedrørende økonomi /program, foretages denne kommunikation internt i bestyrelsen via mail. Referat af dette vil fremgå af referatet efter næste bestyrelsesmøde.*
13. Punkter til næste møde:  
*Støtteforeningsmedlemmer – skal vedtægterne evt. rettes til?  
Kan klubben evt. tilbyde juniorrytterne en times holdundervisning i dressur inkluderet i kontingentet.  
Sikkerhedsregler.  
Opsummering af sponsorskilte-status.*